
Zápis z 3. výborové schůze KCHHMO – 6. 11. 2024, Skype 

Přítomni: M. Cerman, Z. Čechová, J. Kopřiva, S. Lepičová, P. Latinová Mičulková, P. Novotný, 
H. Svobodová, L. Svobodová, A. Veselíková 
Omluveni: M. Touš, V. Veselý 
Za dozorčí radu omluvena: A. Brůžková 
 

1. Předseda přivítal účastníky a seznámil je s programem schůze.  
2. Jako zapisovatel navržena Z. Čechová, ověřovatelé zápisu J. Kopřiva, A. Veselíková. Zpracování 

usnesení L. Svobodová. Schváleno jednomyslně. 

3. Předseda požádal L. Svobodovou o přednesení usnesení z minulé VS. Proběhla kontrola plnění 

jednotlivých bodů. A. Veselíková připomíná bod zápisu, ohledně e-mailu V. Veselého.  

4. Zprávy funkcionářů: 

 Z. Čechová, jednatel: Zdraví členy výboru a informuje o komunikaci s ČMKU ohledně 

výjimky elektronického podepisování krycích listů. ČMKU odpověděla, že toto je v 

kompetenci ČMKJ. ČMKJ se vyjádřilo, že nyní není platná smlouva. Že se na smlouvě 

pracuje. Probíhá diskuze o dalším postupu. H. Svobodová zašle návrh znění možné 

smlouvy a dále dořeší s jednatelkou, která bude plemennou knihu dále urgovat. Dále 

komentuje došlou poštu a e-mailovou komunikaci. Jednatelka zašle kladné vyjádření 

klubu ohledně možnosti zápisu štěňat na CHS z Panských lesů. Informuje o 

podepsaných smlouvách s vyhodnocovateli MVDr. Duchkem, MVDr. Snášilem. MVDr. 

Ekr bohužel nemůže s kapacitních důvodů pomoci. A. Veselíková zveřejní možnosti 

vyhodnocení pro členy na webové stránky. Z. Čechová osloví opakovaně MVDr. 

Vomáčku, MVDr. Umana, MVDr. Vlčka. Dále bude v tomto spolupracovat se S. 

Lepičovou a informuje klub. Informuje o MJM a uvádí pocit, klesající úrovně 

připravenosti psů na takové soutěže. Odpovídá P. Novotný. Bude probráno v 

samostatném bodě.  

 H. Svobodová, ekonom a matrikář: Informuje o stavu účetnictví a aktuálních výdajích.  

Informuje o tom, že máme 645 členů a již nemáme zpravodaje. Do příštího roku by 

ráda větší počty do tisku. L. Svobodová se dotazuje na vyúčtování VDCH. Uvádí, že 

VDCH se prodražuje především ohledně cestovních výdajů a že je nutná změna v 

posuzování VDCH, počtů psů či změny poplatků. Probíhá diskuze. Vzhledem k 

nepřítomnosti koordinátora VDCH bude organizace VDCH probrána na příštím výboru. 

M. Touš dodá k VDCH podklady A. Veselíkové pro zveřejnění na stránky a k chovným 

jedincům. H. Svobodová zaslala seznam členů ke schválení. Souhlasí se zápisem nových 

členů. Seznam je přílohou tohoto zpravodaje. 

 J. Kopřiva, poradce HO: Členové se dotazovali na posuzovatele DKK. Bude doplněno a 

poradce je bude informovat. Do dnešního dne od začátku roku máme 3 vrhy PP se 17 

štěňaty. 15 vrhů NDO celkem 117 štěňat. SHS žádný vrh. Vystaven 1 krycí list, fena 

kryta v těchto dnech. Vyjadřuje se ohledně VDCH. Byl by pro snížení počtu VDCH.  

 S. Lepičová, poradce MO, STA: Sděluje, že děkuje a váží si pomoci L. Svobodové, že ji 

zastoupila po dobu nemoci a že si poradcovství chovu vezme zpět do své kompetence. 

L. Svobodová reaguje, že by bylo vhodné zachovat zastupitelnost v době, kdy poradce 

chovu nemůže vykonávat funkci. Z. Čechová reaguje, že zastupitelnost by bylo vhodná 

i u poradce HO. J. Kopřiva uvádí, že to není nutné. Pro poradce MO je toto vzhledem k 

obsáhlosti agendy vhodné. Výbor souhlasí s tím, že v době nepřítomnosti či 



nemožnosti vykonávat agendu S. Lepičovou bude ve funkci poradce chovu zastoupena 

L. Svobodovou. Pokud by byl zástup dlouhodobý, bude poradce chovu informovat 

výbor. Z. Čechová nahlásí tuto skutečnost na ČMKJ. L. Svobodová informuje o situaci, 

kdy pro nedodání platných podkladů pro potvrzení chovnosti nevystavila krycí list. 

Upozorňuje na nutnost ověřovat správnost formulářů, sloužících jako podkladů pro 

zahraniční krytí. Po dohodě s S. Lepičovou zprávu do zpravodaje dodají ve společné 

spolupráci. 

 L. Svobodová, výstavní referent: E-mailem zaslala návrhy rozhodčích. Dále se dotazuje 

na souhlas se smlouvou s klubem VO o výstavě v Zákupech. Výbor souhlasí. P. Novotný 

podepíše a dále zašle klubu VO. 

 Pavla L. Mičulková, výcvikář: Žádá o schválení plánu zkoušek na příští rok. 19. 4. KZV 

OMS Kroměříž, 8. 5. MFŠ OMS Olomouc, 19. 7. MVČ OMS Opava, 15. 8. NFT Mimoň, 

19.-21. 9. MJS OMS Plzeň, 11. 10. KZV OMS Chrudim. Žádosti vůdcovské odznaky. 

Bronzový: M. Arnoštová, M. Miczek, D. Sýkora. Předání bronzových odznaků J. 

Svobodová, B. Rysová. Stříbrný: Z. Hauslerová. Zlatý: Z. Hauslerová. Psi a feny roku. 

Probíhá diskuze. Výbor klubu se usnesl na: MOK Pes: Dino Via Lucis, MOK Fena: Boldog 

Kis Méhecske, NDO Pes: Aston z Komořiny, NDO Fena: Blanka v. Linsenbuckel, PP 

Fena:  Carla vom Fössebrink, SHS Fena: Mera z Milhostovských polí. Vůdce roku M. 

Manová. Výbor klubu souhlasí s přiznáním vůdcovských odznaků a  s navrženými 

jedinci a vůdci roku. Příspěvky za reprezentaci klubu. Obdrženo 10 žádostí. Návrh na 

EP zaslala L. Svobodová. 2000,- Kč příspěvek těm, co byli na poháru a 1000,- Kč těm, 

co byli na Derby. Výbor souhlasí. Proplácení startovného na soutěžích. Všem 

účastníkům bude proplaceno startovné na NS, MRK a MKP. Žadatelům o příspěvek na 

reprezentaci na zahraničních akcí bude proplaceno 1000,- Kč v případě jedné úspěšné 

reprezentace a 2000,-Kč v případě více úspěšných reprezentací. Přiznání příspěvku je 

podmíněno dodáním článku o akci do zpravodaje. Výbor souhlasí. Plakety pro oceněné 

zajistí výcvikář. Výcvikářka zmiňuje stížnosti na podvody na zkouškách u AMČR i na 

různých zkouškách OMS. Uvažuje, že to směřuje k zvážení povinnosti klubových 

zkoušek, jako podmínka chovnosti. Probíhá diskuze. Předseda ukončuje diskuzi a 

jednání o těchto možných změnách přesouvá na osobní schůzi. 

 A. Veselíková, redakční rada: Probíhá diskuze na osobnost KCHHMO. Navržen P. 

Zoubek. Výbor souhlasí. A. Veselíková připraví rozhovor do zpravodaje. Termíny pro 

uzávěrku zpravodaje zaslány e-mailem. Prosí o jejich dodržení.  

 M. Cerman, správce majetku: Doplněno zboží. Vše běží bez problémů. 

5. Různé 

 P. Novotný, výroční členská schůze: Termín výroční členské schůzi navržen na sobotu 

22. 3. 2025 od 10:00 a výbor v pátek 21. 3. 2025 od 17:00. Navržené místo je Domašov 

u Brna. P. Novotný osloví majitele Restaurace a informuje výbor. Před tím proběhne 

VDCH od 8:00.  

 Výbor bude svolán v případě aktuální potřeby po Skype.  

 M. Cerman: zajistí děkovné plakety pro pořádající spolky. Garanti akcí kontaktují M. 

Cermana s žádostí o počet děkovných plaket. 

Předseda klubu poděkoval za účast.  

Zapsala Zuzana Čechová 


